
 آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان با قبول شکست مقابل 
فرانسه در فینال مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان ۲۰۲۳ به مقام 

نایب قهرمانی این رقابت ها رسید. 
   نیمه نهایی 

در جریان مرحله نیمه نهایی مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان 
۲۰۲۳، تیم ملی والیبال ایران به مصاف تیم ملی والیبال کره جنوبی 
رفت و موفق شد با نتیجه ۳ بر 1 به پیروزی برسد. والیبال ایران در 
سه ست و به ترتیب با نتایج 18 بر ۲5، ۲5 بر ۲1، ۲5 بر ۲۰ و ۲5 
بر 16 مقابل حریفش به پیروزی رسید و فینالیست این مسابقات 
شد. والیبال ایران در این بازی و در حمله موفق شد 5۳ امتیاز کسب 
کند این در حالی بود که کره جنوبی در این بخش تنها 5۰ امتیاز به 
دست آورد. در بخش دفاع روی تور، والیبال ایران 15 امتیاز به دست 
آورد و در این آیتم کره جنوبی 8 امتیاز کسب کرد. در امتیاز سرویس 
مستقیم، والیبال ایران قدرت خود را به حریف دیکته کرد، به طوری 
که ایران از این بخش 6 امتیاز به دست آورد. والیبال کره جنوبی در 
سرویس علمکرد خوبی نداشت و موفق نشد امتیازی کسب کند. 
والیبال ایران از اشتباهات حریف 19 امتیاز کسب کرد و این درحالی 
بود که کره جنوبی از اشتباهات والیبال ایران ۲4 امتیاز به دست آورد. 
در پایان این بازی، طاها بهبودیان ملی پوش والیبال ایران با کسب 

18 امتیاز بهترین بازیکن زمین و ایران نام گرفت. 
   فینال 

در فینال مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان ۲۰۲۳، تیم ملی 
والیبال ایران به مصاف فرانسه رفت و با نتیجه ۳ بر 1 شکست خورد. 
والیبال ایران با نتایج ۲۲ بر ۲5، ۲5 بر 16، 18 بر ۲5 و ۲1 بر ۲5 
شکست خورد تا نایب قهرمان این مسابقات شود. در بخش حمله، 
تیم ملی والیبال ایران 4۷ امتیاز به دست آورد درحالی که فرانسه در 
این بخش 46 امتیاز کسب کرد. در دفاع روی تور، والیبال فرانسه 
عملکرد بی نقصی از خود نشان داد به طوری که در این بخش آنها 
18 امتیاز کسب کردند. والیبال ایران در بخش دفاع روی تور 8 
امتیاز به دست آورد. در بخش سرویس هم فرانسه تیم برتر میدان 
بود، به طوری که از امتیاز مستقیم سرویس 6 امتیاز کسب کرد. 
همچنین والیبال ایران در امتیاز مستقیم سرویس، 5 امتیاز به 

دست آورد. والیبال ایران از اشتباهات حریف در این بازی ۲6 امتیاز 
کسب کرد درحالی که فرانسه از اشتباهات ایران ۲1 امتیاز به دست 
آورد. باتوجه به عملکرد درخشان فرانسه در دفاع روی تور می توان 
گفت که این آیتم باعث اختلاف در نتیجه بازی و شکست والیبال 
ایران شد. محمدرضا آل جلیل در پایان این بازی با کسب 14 پوئن 
امتیازآورترین بازیکن ایران شد. همچنین هنوو بازیکن شماره چهار 
فرانسه با کسب 18 امتیاز، امتیازآورترین بازیکن تیم و زمین نام 

گرفت. 
   صحبت های سرمربی ایران 

محمد وکیلی سرمربی تیم والیبال نوجوانان ایران در مورد نایب 
قهرمانی تیمش در مسابقات جهانی اظهار داشت: به جامعه والیبال 
تبریک می گویم. مسابقات بسیار سنگینی را پشت سر گذاشتیم و 
دیدار فینال نیز سختی ها و دشواری های خاص خودش را داشت. 
سرمربی تیم ملی والیبال نوجوانان ایران ادامه داد: من تجربه 6 دوره 
حضور در مسابقات قهرمانی نوجوانان جهان را دارم ولی باید بگویم 
که در این دوره، سطح مسابقات، بسیار بالا بود و فینالی که مقابل 
فرانسه برگزار کردیم یکی از بهترین مسابقاتی بود که تاکنون در آن 
شرکت کرده بودیم. حضور پرشور تماشاگران نیز باعث گرمی بازی 
فینال شده بود. وکیلی گفت: تیم ما تا در دیدار فینال بسیار مقتدرانه 
پیش آمد و ما تمام تلاش خود را برای پیروزی در بازی نهایی به 
کار گرفتیم. اگر منصفانه بخواهم صحبت کنم باید بگویم زورمان 
به فرانسه نرسید و این تیم در دفاع روی تور برتر از ما عمل کرد. 
همین برتری در دفاع روی تور باعث شد حملات ما به امتیاز تبدیل 
نشود و عملًا نتوانستیم برنده میدان باشیم. محمد وکیلی در ادامه 
تصریح کرد: سرویس های خوبی در بازی فینال زدیم و تغییراتی هم 
برای عوض کردن نتیجه بازی انجام دادیم ولی همان طور که گفتم 
زورمان به فرانسه نرسید. وی در پایان گفت: خوشبختانه جوانان 
بسیار خوبی را برای آینده والیبال ایران تربیت کردیم. لازم می دانم 
از طرف خودم به عنوان مسئول تیم از مردم به خاطر شکست در 

بازی فینال عذرخواهی کنم. 
   صحبت بازیکنان 

آرمین قلیچ نیازی مدافع میانی تیم ملی نوجوانان ایران بعد از 

شکست برابر فرانسه اظهار داشت: امروز بازی نسبتا سختی داشتیم. 
فرانسه از تیم های درجه یک دنیا محسوب می شود. به دنبال قهرمانی 
بودیم اما نشد و شرمنده مردم ایران شدیم. وی در رابطه با انتخابش 
به عنوان بهترین مدافع میانی مسابقات قهرمانی جهان تصریح کرد: 
احساس خاصی ندارم چون دوست داشتم قهرمان شویم. مرتضی 
طباطبایی لیبروی تیم ملی والیبال نوجوانان ایران بعد از شکست 
مقابل فرانسه اظهار کرد: امروز شاهد بازی خوبی بودیم. بازیکنان 
تمام تلاش خود را انجام دادند اما نشد که قهرمان شویم. امیدوارم 
در سال های آینده بهترین نمایش را ارائه دهیم و این روند پیشرفت 
تیم ایران ادامه دار باشد. وی درباره انتخاب به عنوان بهترین لیبروی 
رقابت های قهرمانی جهان تصریح کرد: احساس خیلی خوبی دارم اما 
به خاطر اینکه نایب قهرمان شدیم نمی توانم لذت کافی را از آن ببرم. 

   تمجید فدراسیون جهانی 
فدراسیون جهانی والیبال در واکنش به قهرمانی فرانسه نوشت: 
پسران فرانسوی عنوان تاریخی جهان را فتح کردند. فرانسه قهرمان 
جدید نوجوانان جهان است. در فینال مسابقات جهانی پسران 
زیر 19 سال قهرمانی جهان در سن خوان، فرانسه از ایران پیشی 
گرفت تا برای اولین بار در این رقابت ها قهرمان شود. ایران و کره 
به ترتیب با نقره و برنز سکو این مسابقات را تکمیل کردند. ایران 
اکنون با 8 مدال )دو طلا، سه نقره و سه برنز( به تنهایی در صدر مدال 
آورترین تیم های این رقابت ها قرار دارد. فدراسیون جهانی ادامه 
داد: دفاع های فرانسه نقش مهمی در پیروزی این تیم مقابل ایران 
داشت. فرانسوی ها 18 امتیاز از دفاع کسب کردند و این درحالی 
بود که ایران 8 امتیاز از این بخش کسب کرد. آدرین روره ملی پوش 
والیبال فرانسه پس از این قهرمانی گفت: ما خیلی خوشحالیم! ما 
سخت جنگیدیم تا این بازی را ببریم. بازی خیلی سخت بود؛ شاید 
سخت ترین بازی زندگی ام را انجام دادم. ما از پس این کار بر آمدیم 
و اکنون قهرمان هستیم. در دفاع خیلی خوب بازی کردیم. در 
سرویس عالی بودیم و به آنچه برنامه ریزی کرده بودیم، رسیدیم. 
وقتی آخرین توپ با زمین برخورد کرد می خواستم گریه کنم چرا 
که خیلی خوشحال شدم. تیم فداکاری بزرگی برای قهرمانی در این 

رقابت انجام داد و به بازی خود اطمینان داشتیم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
فارس: طی روزهای اخیر حرف و حدیث های زیادی 
پیرامون اسپانسر جدید باشگاه استقلال مطرح و گفته 
می شود حمایت مالی این شرکت محدود به 4 بازی خواهد 
بود در حالیکه هنوز فعالیت رسمی خودش را آغاز نکرده، 
است. بر اساس پیگیری ها مشخص شد، نام چاپ شده روی 
پیراهن شاگردان جواد نکونام، یک برند و امتیاز تحت نظر 
شرکت طرف قرارداد با باشگاه استقلال است. این برند قرار 
است فعالیت خودش را به زودی آغاز کند. به همین خاطر 
شرکتِ طرف قرارداد، تبلیغات خودش در این زمینه را 
شروع کرده است. در مورد مبلغ پرداختی به استقلال بابت 
این تبلیغات نیز ارقام مختلفی مانند 8 میلیارد یا 1میلیارد و 
هشتصد میلیون مطرح شده که با پیگیری ها مشخص شد این 
مورد نیز حدود 6 میلیارد برای هر بازی است. طبق توافق دو 
طرف، مدت قرارداد به شرط انجام تعهدات در موعد مقرر، باز 
است. ضمن اینکه اسپانسر مذکور از باشگاه استقلال تقاضای 
همکاری برای کل فصل را داشته و این باشگاه نیز مشکلی با 
این مساله ندارد اما برای جلوگیری از مشکلاتی که فصل قبل 
به وجود آمد، فعلا قرار است بازی به بازی این همکاری ادامه 
پیدا کند و پس از آن در صورت رضایت طرفین از یکدیگر، 

تصمیم جدیدتری گرفته خواهد شد. 

بیــن المــلل 
  گری نویل به انتقاد از رفتار پپ گواردیولا مقابل ارلینگ 
هالند در زمین بازی پرداخت. به گزارش اکسپرس، فصل جدید 
رقابت های لیگ برتر انگلیس با انجام یک بازی شروع شد که در 
آن منچسترسیتی مدافع عنوان قهرمانی رقابت ها و برنلی به 
مصاف هم رفتند که این بازی با نتیجه ۳ بر صفر به سود سیتی 
به پایان رسید. ارلینگ هالند مهاجم سیتی در نیمه اول دو گل 
به ثمر رساند اما سرمربی سیتی به نظر راضی نبود و و بلافاصله 
پس از سوت پایان نیمه اول شروع به بحث با ارلینگ هالند 
کرد. در آن لحظه یک فیلمبردار در کنار مربی و بازیکن بود 
که گواردیولا خوشش نیامد و فیلمبردار را کنار زد. گری نویل 
بعد از این دیدار با اشاره به درگیری بین گواردیولا و هالند گفت: 
هستند کسانی که این نوع رفتار و این نوع تنش را دوست دارند 
و می گویند به همین دلیل گواردیولا بهترین مربی روی کره 

زمین است اما شاید بعضی ها بگویند نباید در 
انظار عمومی اینطور رفتار کرد و دست یک 
بازیکن را جلوی دوربین گرفت. من زیر 
نظر یکی از احساساتی ترین مربیان تاریخ 
یعنی سر الکس فرگوسن بازی کردم. او 
هرگز این کار را در زمین انجام نمی داد. 

ارلینگ هالند فوق ستاره نروژی دو 
گل در نیمه اول به ثمر رساند و به 
این ترتیب مهاجم سیتی شمار 

گل هایش را در 5 لیگ معتبر 
اروپا به 1۰۰ گل رساند. 

سرشاخ اتحادیه جهانی کشتی 
با اروپا بر سر روسیه 

ایسنا: پس از لغو میزبانی لهستان از رقابت های 
کشتی قهرمانی جوانان جهان به دلیل مخالفت با 
حضور روسیه دراین مسابقات، اینبار نیز میزبانی 
فنلاند از رقابت های امیدهای جهان به دلیل مشابه 
گرفته شد. پس از مخالفت لهستان با ارائه روادید 
برای کشتی گیران روسیه و بلاروس برای حضور در 
رقابت های جوانان جهان، اتحادیه جهانی کشتی 
میزبانی این کشور از رقابت های قهرمانی جوانان 
جهان را لغو و اردن را جایگزین این کشور کرد. اما 
در حالی که قرار بود تامپره فنلاند نیز از 1 تا ۷ آبان 
میزبان مسابقات زیر ۲۳ سال قهرمانی جهان باشد، 
اتحادیه جهانی کشتی به دلیل مخالفت مسئولان 
ورزش این کشور با ارائه روادید به کشتی گیران 
روسیه و بلاروس، میزبانی فنلاند از این رقابت ها 
را لغو کرد. بر همین اساس نیز نام فنلاند به عنوان 
میزبان این مسابقات در سایت اتحادیه جهانی 
کشتی پاک شد و هنوز مشخص نیست میزبانی 

این مسابقات به کدام کشور داده شود. 

خارج ازمستطیل سبز

دایی و مهدوی کیا در تیم منتخب  
تاریخ جام ملت های آسیا 

در حالی که پنج ماه تا شروع جام ملت های آسیا 
۲۰۲۳ باقی مانده است، کنفدراسیون فوتبال آسیا 
روز شنبه فهرست تیم رویایی تاریخ این مسابقات 
را معرفی کرد. این تیم بر اساس رای هواداران 
بین 1۲ تا ۳۰ ژوئیه امسال مشخص شده است. 
این تیم از میان 48 بازیکنی که در این رقابت ها 
عملکرد بسیار خوبی داشتند انتخاب شده است. با 
توجه به رای ها، محمد الدعایه، دروازه بان عربستان 
به عنوان بهترین دروازه بان شناخته شد. در همین 
حال، خط دفاعی متشکل از چهار بازیکن برتر 
قاره بود. یوتو ناگاتومو و یوجی ناکازاوا از ژاپن، 
مهدی مهدوی کیا از ایران و هونگ میونگ بو از 
کره جنوبی. هواداران همچنین یک خط میانی 
فوق العاده شامل پارک جی سونگ از کره جنوبی و 
کیسوکه هوندا قهرمان جام ملت های آسیا ۲۰11 
ژاپن و همچنین شونسوکه ناکامورا قهرمان جام 
ملت های آسیا در سال های ۲۰۰۰ و ۲۰۰4 را 

انتخاب کردند.

خبـــــر

برتری هفته اول اهمیت زیادی دارد

دیدارهای هفته اول رقابت های لیگ برتر در روزهای 
گذشته برگزار شد و شاهد مسابقات پرگلی بودیم. قابل پیش 
بینی بود تیم هایی که پیش فصل موفقی را سپری کردند، 
در فصل نقل و انتقالات عملکرد بهتری داشتند و همچنین 
با ثبات بیشتری در حفظ بازیکنان اصلی خود عمل کردند. 
سپاهان، استقلال و پرسپولیس که فصل گذشته تا هفته های 
پایانی مدعی قهرمانی بودند با پیروزی در هفته نخست از 
همان ابتدا در کورس قهرمانی جای گرفتند و باید منتظر 
هفته های جذابی از رقابت این تیم ها و دیگر تیم هایی که 
می خواهند در رده های بالایی جدول باشند، بود. برتری در 
اولین بازی اهمیت بسیار زیادی دارد و اینکه کدام تیم پیروزی 
بهتری به دست آورد در اولویت نیست چون عملکرد تیم ها را 
پس از چند هفته می توان قضاوت کرد. سپاهان مقابل تراکتور 
به برتری قابل توجهی رسید و دلیل آن ثبات بیشتر این تیم 
در حفظ بازیکنان خود بود. شکست در هفته اول تراکتور را از 
کورس خارج نمی کند و این تیم فرصت دارد تا در هفته های 
آینده خود را به جمع مدعیان برساند. سپاهان نشان داد 
خیلی خوب سرمایه گذاری کرده و منتظر کوچک ترین غفلت 
حریفان است تا بتواند به آنها ضربه بزند. پرسپولیس در برابر 
آرایش دفاعی خوب تیم آلومینیوم از سبک های مختلفی برای 
رسیدن به دروازه حریف استفاده کرد و به برتری رسید. شاید 
پرسپولیس با اختلاف یک گل برنده شد، اما در هفته های بعد 
انتظار می رود شاهد پیروزی های بهتری از این تیم باشیم 
چون برنامه های متنوعی برای حمله داشت. استقلال برخلاف 
آنکه انتظار می رفت شروع خوبی نداشته باشد اما جواد نکونام 
با کادرفنی خوبی که در اختیارش او است حرف های زیادی 
برای گفتن دارد. تیم صنعت نفت خیلی دوید و امیدوار بود تا 
به نتیجه خوبی برسد ولی استقلال از تجربه مفید بازیکنانش 
بهره برد. نکونام تیمش با برنامه تر بود و چارچوب شناسی 
بازیکنان این تیم کمک کرد تا به نتیجه برسد. تیم گل گهر 
سیرجان هم در بازی نخست مقابل فولاد خوزستان بازی 
برتری داشت و به نظر می رسد با سرمربی یونانی خود یکی 
از تیم های بالانشین جدول باشد. در مجموع باید منتظر بود 
تا چند هفته از بازی ها بگذرد و آن زمان عیار تیم ها مشخص 
می شود. در بیست و سومین دوره لیگ برتر هستیم ولی 
هنوز زیرساخت های لازم را برای برگزاری مسابقات نداریم. 
اینکه مجوز حرفه ای برای تعدادی از تیم های لیگ برتری 
صادر نشده خود گویای نقاط ضعف در امکانات باشگاه های 
ما است. AFC برای دادن مجوز حرفه ای به قهرمانی ها 
باشگاه ها و قدمت هیچ فدراسیونی توجه نمی کند بلکه ملاک 
کنفدراسیون فوتبال آسیا، رعایت مواردی است که نشان 
می دهد یک باشگاه حرفه ای است. اینکه بازی ها در زمانی 
برگزار می شود که نیاز به حضور پرژکتورها بوده و پس از غروب 
آفتاب است، ضعف در ساختار ورزشگاه ها است. موضوعی که 
از کیفیت بازی ها کم می کند و برگزار کردن بازی ها بدون 
تماشاگر هم یکی دیگر از ضعف سختاری ورزشگاه های برگزار 

کننده بازی های لیگ برتر است. 

ناصر ابراهیمی مربی سابق پرسپولیس در 
خصوص دیدار هفته اول فصل جدید رقابت های 

لیگ برتر صحبت کرد. 
نخست  هفته  دیدار  درخصوص   
پرسپولیس در مقابل آلومینیوم اراک چه 

نظری دارید؟
 ببینید من در طول سالیان سال مربیگری 
در تیم های مختلف و در شهرهای مختلف و 
سطح های مختلف این را متوجه شدم و بارها 
گفته ام که برای تحلیل و بررسی وضعیت یک 
تیم باید حداقل تا هفته پنجم صبر کرد و روی 
یک بازی نمی شود نظر داد، چراکه هنوز تیم سر و 
شکل پیدا نکرده و فصل تازه شروع شده و ممکن 
است جریان بازی تحت تاثیر اتفاقات خاصی 
باشد و از همین رو بازی اول برای سنجش کیفیت 
یک تیم ملاک نیست ولی به هر حال باز هم 
خوب است که پرسپولیس توانست به هر شکل 
ممکن سه امتیاز را بگیرد و این خودش موضوع 
مهمی است که و ارزشمند است. پرسپولیس 
عملکرد چندان خوبی نداشت و بازی پایاپای 
بود و اینطور نیست که بگوییم شانس های 
بیشتری داشت. یک موقعیت ایجاد کرد و روی 
فرصت طلبی توانست به گل برسد و پیروز شود و 
در آن سوی میدان آلومینیوم بازی خوبی انجام 
داد و به عنوان یک پرسپولیسی  می گویم حتی 
موقعیت های آنها بیشتر هم بود. پرسپولیس در 
پاسکاری خوب بود و روی یک صحنه من دیدم 
-۳۰ 4۰ پاس به هم دادند ولی خب نتیجه ای 
نداشت و منجر به ایجاد موقعیت گل نمی شد. به 
هر حال باید به تیم فرصت داده شود تا در ادامه 
مسیر خودش را پیدا کند ولی مهم سه امتیاز بود 

که گرفته شود. 
 نظر شما در مورد مشکوک بودن گل 

پرسپولیس به آفساید چیست؟
 صحنه واقعاً مشکوک بود و قابل بحث است 
ولی با توجه به آن چیزی که من دیدم فکر کنم 
گل سالم بود و آفساید نبود و روی فرصت طلبی 
بازیکن و فرار خوبش این موقعیت شکل گرفت و 
تبدیل به گل شد. به هر حال کارشناسان داوری 
بهتر می توانند در مورد این موضوع نظر بدهند 

و صحبت کنند. 
   در مورد کیفیت بازی شهاب زاهدی 

چه نظری دارید؟
همیشه روی مهاجم بابت گلزنی فشار است و 
هر چه این مورد بیشتر زمان ببرد و بیشتر طول 
بکشد این فشار بیشتر خواهد شد و امیدوارم 
بتواند این موضوع را تحمل کند و به زودی موفق 
به گلزنی شود. فعلًا با یک بازی نمی شود در 
موردش صحبت کرد. برای من نیمکت نشینی 
گولسیانی تعجب آور بود، چراکه سال قبل یکی 
از بهترین های پرسپولیس بود و نباید بازیکنی با 
این کیفیت را نیمکت نشین کرد ولی با آمدن 
کنعانی زادگان رقابت در خط دفاعی سخت شده 
است و به هر حال یک بازیکن با کیفیت در این 

پست باید نیمکت نشین شود. 

ابراهیمی:  
نیمکت نشینی 

گولسیانی 
تعجب آور بود

رضا شکاری پس از پشت سر 
گذاشتن چند سال دشوار 
و سخت بار دیگر نامش را به 
عنوان ستاره در فوتبال ایران 

مطرح کرده است. 

کیلیان امباپه که هفته هاست 
با پی اس جی دچار تنش و 
اختلاف شده، اولین کسی 
بود که انتقال عثمان دمبله را 
با پیامی خاص تبریک گفت. 

بعد از شکست ملوان مقابل 
ذوب آهن در هفته اول لیگ برتر، 
پیروزی سه گله شاگردان تارتار 
مقابل تیم امید ملوان، شروعی 
است بر آماده سازی این تیم برای 

بازی حساس با استقلال. 

ت
شــ

س نو
عک

        آماده سازی   ستاره زبان

محمود کلهر 
 کارشناس فوتبال 

رافت: پرسپولیس شروع خوبی در هفته اول لیگ نداشت 

نوری: خیلی ها علاقه ای به پیروزی استقلال در آبادان نداشتند 

بازیکن پیشکسوت پرسپولیس می گوید: 
پرسپولیس سال سختی برای قهرمانی دارد و 
روش بازی او برای سایر تیم ها کاملا شناخته 
شده است و قطعا با این روش بازی از کورس 
قهرمانی عقب خواهد ماند. پایان رافت در 
گفت وگو با ایسنا، با اشاره به اینکه بعد از 
۲۳ سال هنوز ورزشگاه ها زیرساخت های 
لازم برای برگزاری رقابت های لیگ برتر 
فوتبال را ندارند، اظهار کرد: بعد از گذشت 
۲۳ سال هنوز نتوانسته ایم زیرساخت های 
لازم را در ورزشگاه ها به ویژه در آزادی و نقش 
جهان ایجاد کنیم و سال به سال وضعیت 
آن ها از نظر کیفیت زمین بدتر می شود و این 
جای تاسف دارد. وی در ارزیابی از عملکرد 

تیم پرسپولیس در هفته اول رقابت های 
لیگ برتر فوتبال برابر آلومینیوم، گفت: 
هرچند پرسپولیس در این دیدار ۳ امتیاز 
لازم را گرفت اما شروع خوبی نداشت و 
بازیکنان هنوز به هماهنگی لازم نرسیده اند 
و بازی حرفه ای به نمایش نگذاشت. تنها 
تیمی که از هر نظر عالی بود و فوتبال را به 
صورت حرفه ای بازی کرد دیدار سپاهان برابر 
تراکتور بود. این پیشکسوت پرسپولیس 
ادامه داد: ۲۳ سال است از لیگ حرفه ای 
۳ تیم  اما همیشه فقط  سپری می شود 
برای  سپاهان  و  استقلال  پرسپولیس، 
قهرمانی رقابت می کنند و تیم های دیگر فقط 
برای ماندن در لیگ می جنگند و این شرایط 

خوبی را برای لیگ فوتبال رقم نمی زند و به 
جز سودآوری برای بازیکن، مربی و دلال 
هیچ چیز دیگری به دنبال ندارد. به نظر 
می رسد ابتدا باید زیرساخت های لازم را 
در ورزشگاه ها ایجاد کنیم و سپس دنبال 
فوتبال حرفه ای باشیم. رافت در خصوص 
نقاط ضعف پرسپولیس در هفته اول لیگ 
برابر آلومینیوم گفت: درست است در این 
دیدار پرسپولیس ۳ امتیاز لازم را کسب کرد 
اما عملکرد موفقی برابر آلومینیوم نداشت 
و این احتمال وجود داشت که آلومینیوم 
برنده دیدار باشد. پرسپولیس از نظر فنی، 
کنترل بازیکنان و هماهنگی بین آنها زیاد 
آماده نبود و همین عوامل سبب شده بود 

تا شروع لیگ به سمت تنش و حاشیه پیش 
برود که اصلا برای فوتبال خوب نیست. این 
پیشکسوت پرسپولیس در پاسخ به این 
پرسش که کدام تیم ها شروع خوبی در هفته 
اول رقابت های لیگ برتر داشتند، اظهار کرد: 
سپاهان، پرسپولیس و استقلال همین که 
توانستند ۳ امتیاز بازی ها را کسب کنند 
شروع خوبی داشتند و حاشیه امنیت برای 
خود ایجاد کردند تا جزو مدعیان لیگ قرار 
بگیرند. وی در پاسخ به این سوال که نقاط 
ضعف پرسپولیس در چه پست هایی بیشتر 
احساس می شد؟ افزود: تمام تیم ها از نظر 
فنی اشکالاتی داشتند که باید در ادامه لیگ 

ضعف ها را رفع کنند. 

محمد نوری بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال معتقد 
است، خیلی ها دوست نداشتند تیم جواد نکونام در آبادان به 

پیروزی برسد. 
   پیروزی پرگل 

محمد نوری در گفت وگو با تسنیم درباره پیروزی پرُگل 
استقلال مقابل صنعت نفت در هفته اول لیگ بیست وسوم 
اظهار داشت: همه به مشکلات استقلال در یکی و دو ماه گذشته 
واقف بوده و دیدند که تیمِ نکونام چه سختی هایی را در فصل 
نقل وانتقالات متحمل شد، اما با تمام این مسائل و اتفاقات ریز و 
درشتی که برای آبی پوشان پیش آمد ما یک بازی خیلی خوب 
را از استقلال شاهد بودیم و شاگردان نکونام لیگ را با قدرت آغاز 
کردند. به عقیده من استقلال در شرایطی توانست صنعت نفت 
را در خانه اش شکست دهد که خیلی ها علاقه ای به پیروزی 
استقلال نداشته و دوست نداشتند که استقلال از آبادان با 

دست پرُ برگردد. 
   موفقیت نکونام 

»جای تاسف دارد که افرادی تلاش می کنند تا نکونام 
در استقلال موفق نشود.« وی با بیان این جمله عنوان کرد: 

همان طور که نکونام بعد از بازی گفت، بازیکنان استقلال از 
جان شان مایه گذاشتند و تمام تلاش شان را کردند که تیم شان 
نتیجه بگیرد و پشت استقلال و سرمربی تیم شان ماندند. از 
زمانی که نکونام به استقلال آمد، هیچ چیزی بر وفق مراد او 
نبود. سرمربی استقلال هر بازیکنی را که خواست جذب نشد و 
تیم شرایط خوبی نداشت، اما این مسائل باعث نشد که بازیکنان 
انگیزه شان را از دست بدهند و تمام وجودشان را برای استقلال 

گذاشتند. 
   گرمای آبادان

بازیکن پیشین تیم فوتبال افزود: استقلال مقابل صنعت نفت 
یک تیم کامل بود و نمی توانیم بگوییم که کدام بازیکن خوب 
بازی کرده و نقش پررنگی داشته است، بلکه تک تک بازیکنان 
استقلال عالی بودند و همه آنها برای پیروزی استقلال و کسب 
سه امتیاز تلاش کردند. زدن سه گل در آبادان به تیم خوب 
صنعت نفت کار هر تیمی نیست. وقتی گرمای آبادان و وضعیت 
آب و هوایی این شهر را مدنظر قرار دهیم پیروزی استقلال ارزش 
خیلی بیشتری پیدا می کند، چون برای زمین خوردن استقلال 

خیلی ها تلاش کردند. 

   بازیکن تاثیرگذار 
نوری در واکنش به این موضوع که ابوالفضل جلالی روی دو 
گل استقلال تأثیرگذار بود و نقش زیادی در پیروزی تیم در 
آبادان داشت گفت: جلالی با عملکردش مقابل صنعت نفت 
نشان داد که فصل گذشته چقدر در حقش ظلم شده است. 
جلالی ستاره استقلال مقابل صنعت نفت بود. او پایه گذار دو گل 
استقلال بود و دروازه استقلال را روی یک صحنه هم نجات داد. 

   سه امتیاز اول 
وی در پایان گفت: به عقیده من نباید با این سه امتیاز و 
پیروزی همه چیز را فراموش کنیم. استقلال هنوز با مشکلات 
زیادی روبه روست و باید به این تیم کمک شود. مشکلات 
مالی تیم همچنان پابرجاست و به عقیده خیلی از کارشناسان 
استقلال هنوز هم نیاز به بازیکنان جدید دارد تا تیم تکمیل شود. 
استقلال یک تیم پرطرفدار است و وقتی با بردش به این اندازه 
مردم خوشحال می شوند، مسئولان ورزش نباید به این راحتی 
این تیم را رها و باید از استقلال حمایت کنند. من امیدوارم 
که روزهای سخت استقلال تمام شود و شکست صنعت نفت 

سرآغازی برای یک فصل خوب و موفق باشد. 

نوجوانان ایرانی نوجوانان ایرانی 
روی سکوی نایب روی سکوی نایب 

قهرمانی جهانقهرمانی جهان


